
Verslag buurtcontactpersonenoverleg van 12 juli 2021 

Aanwezig: Wil van Dijk (vz) en Regina Visscher (contactpersonen Voordorp en Veemarkt), Joke  

Reusken en Yvonne Hesterman (contactpersonen Tuindorp), Marijke Stringa en Anneke Helder  

(contactpersonen Zeeheldenbuurt en Hengeveldtstr eo), Elga Klein Kranenbarg (contactpersoon Lauwerecht), 

Hanneke Lommen (verslag) en Mieke Rienties (contactpersonen Tuinwijk), Renee Frant en Cor van der Flier 

(contactpersonen Vogelenbuurt), Christel Terwiel en Harm Hoogenhout (contactpersonen Wittevrouwen) 

Afwezigen: geen 

1 Opening en vaststelling agenda 

Wil van Dijk opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

Regina Visscher stelt zich voor als nieuwe mede-buurtcontactpersoon voor Voordorp en Veemarkt. 

Aan de agenda wordt toegevoegd het punt Corona. Voor het overige wordt de aan de aanwezigen toegezonden 

conceptagenda gevolgd. Het verslag van de vorige vergadering was al goedgekeurd en wordt niet meer besproken. 

2 Mededelingen bestuur 

Wil van Dijk vertelt vanuit het bestuur het volgende. 

Er is een aspirant-bestuurslid gevonden ter vervanging van Jet van Bennekom; het is Mieke Hinfelaar. Op de 

eerstvolgende ledenvergadering zal ze worden voorgedragen als bestuurslid. 

De website is vernieuwd en verbeterd door At Voogt en Ans Groener. Er komt een beamerpresentatie voor de leden.  

At en Ans vragen ieder lid zijn/haar persoonlijke aanbod te vermelden op de website en (desgewenst) een foto toe 

te voegen.  

Het bestuur wil een ANBI-status aanvragen voor Wederzijds en is bezig met het opstellen van het daarvoor 

verplichte jaarverslag en financieel overzicht. 

Wederzijds is de afgelopen tijd gegroeid van 152 naar 172 leden. Met name Voordorp/Veemarkt is gegroeid.  

Het boekje met Pasen en de attentie met Kerst werden door de leden gewaardeerd. 

2a Overige mededelingen 

Elga en Riet van Mourik(bestuur) hebben een reisje voorbereid voor Wederzijdsleden. De bedoeling is om op 28 

oktober een dag op stap te gaan naar Museum De Pont en het Textielmuseum in Tilburg. Onder voorbehoud dat de 

coronamaatregelen dit mogelijk maken. De leden worden eind augustus hierover geïnformeerd. 

Joke deelt mee dat Stichting Tröst, een organisatie voor rouwverwerking zich heeft gemeld. De stichting organiseert 

activiteiten voor mensen die om dierbaren rouwen o.a. met muziek en wandelingen. De stichting wil haar 

activiteiten toelichten aan de leden van Wederzijds. Besloten wordt dat de lezingencommissie van Wederzijds 

contact opneemt met Tröst voor een afspraak. 

De kunstkijkdag bij Joke was een succes. Joke heeft nadien nog leuke reacties gehad van leden. Joke beveelt aan om 

zoiets vaker te organiseren. 

3 Mededelingen uit de buurten 

Tuindorp: de koffie-uurtjes zijn weer gestart in juni. De ‘aftrap’ was op 28 juni door middel van een feestje. Dat was 

erg gezellig, twee buurtgenoten hebben het plan opgevat in het najaar weer een feestje te organiseren. Er zijn 

verschillende initiatieven van leden geweest: zo heeft Ineke de Looze een koffie-uurtje georganiseerd in 

winkelcentrum De Gaard en heeft Marie José Kimman een wandelclubje opgezet. 

Zeehelden/Hengeveld: Het organiseren van een koffie-uurtje door steeds weer iemand anders was soms wat lastig.  

Daarom voor de nieuwe start nu voorlopig elke maand op een vaste dag een koffie-uurtje bij Peter's Bistro. 

Binnenkort zal iemand over zijn hobby vertellen tijdens zo'n bijeenkomst.  Hopelijk gebeurt zoiets vaker.  



Anneke meldt dat een nieuw lid zich helaas weer heeft afgemeld, omdat ze zich verloren voelde op de maandelijkse 

borrel. Mieke herinnert aan de afspraak dat de buurtcontactpersonen nieuwe leden verwelkomen met een borreltje 

en introduceren bij de aanwezigen. 

Voordorp/Veemarkt: Koffie-uurtjes 2 op 1 en 1 op 1 bij een lid thuis liepen in het begin goed, later minder. Nu zijn 

de koffie-uurtjes weer gestart bij horecagelegenheid Loft 88, op de weg naar Zeist. 

Votulast: in Lauwerecht, Tuinwijk en Vogelenbuurt zijn de ervaringen met de koffie-uurtjes  vergelijkbaar met die in 

de andere buurten. De koffie-uurtjes bij iemand thuis zijn vervangen door groepskoffie bij Hygge. 

Wittevrouwen: ook hier waren in de afgelopen tijd vooral een-op-een-contacten. Christel heeft leden bij haar te 

eten genodigd en ook ontvangen voor koffie op de stoep. Dat heeft contacten verstevigd. Het koffie-initiatief  is nu 

overgenomen door Ineke Priem. 

4. Voorzitterschap en verslaglegging 

Yvonne en Joke stelden voor het voorzitterschap en het secretariaat binnen de groep buurtcontactpersonen te 

regelen, zodat wij als buurtcontactpersonen ons contact zelf kunnen organiseren en vormgeven, uiteraard in goed 

contact met het bestuur. Bovendien kan dan vermeden worden, dat de voorzitter – zoals Wil van Dijk nu – de 

‘dubbele pet’ op heeft van zowel voorzitter als bestuurslid van Wederzijds. Wil is bereid het voorzitterschap neer te 

leggen. Ze vertelt dat het bestuur meent dat een bestuurslid moet deelnemen aan het overleg om een goed contact 

tussen buurtcontactpersonen en bestuur te garanderen. Gezamenlijk wordt besloten dat Yvonne Hesterman, 

conform haar voorstel, het voorzitterschap van de vergadering overneemt met Regina Visscher als vaste notulist. (NB 

Er wordt geen termijn afgesproken. HL) 

5. Uitbreiding koffie-uurtjes thuis 

Elga stelt voor om de koffie-uurtjes bij iemand thuis uit te breiden. Tijdens corona is gebleken dat het in de buurt op 

bezoek gaan bij elkaar leuke contacten opleverde en meer persoonlijke gesprekken dan op een horecaterras. Bij een 

eerste inventarisatie in Tuindorp bleek hiervoor weinig interesse te bestaan. Anderzijds is er de ervaring dat 

sommige leden kleinschalige contacten prefereren. Besloten wordt tot een proef van enkele maanden.  De 

buurtcontactpersonen zullen in hun eigen buurt inventariseren wie als gast en/of gastvrouw/heer wil optreden bij 

iemand thuis. Hanneke biedt aan de proef te coördineren. Om praktische redenen (vakantie) starten we in oktober. 

6. Corona  

Wil deelt mee dat de Wederzijdsborrel weer start, vanwege de coronamaatregelen met maximaal 30 leden per keer 

en maximaal 20 deelnemers aan het buffet. Er worden daarom in juli 2 borrels georganiseerd. Deze zijn al bijna 

volgeboekt.  

Het bestuur heeft besloten dat alleen gevaccineerde leden mogen deelnemen aan binnenactiviteiten van 

Wederzijds. Voorgesteld wordt om ook leden, die een PCR-test kunnen tonen toe te laten. Wil zal dit in het bestuur 

inbrengen. 

7. Rondvraag: geen 

8. Volgende vergadering: woensdag 3 november om 15 uur. 

                                                                                                                                        HL 

Het verslag is vastgesteld op 28 augustus 2021. 

Wil van Dijk, voorzitter buurtcontactpersonen Wederzijds 


